
Equador 
de mandat

A dos anys de les municipals 
de 2019, Albiol confirma que serà 
el candidat del PP

El govern assegura 
haver acomplert el 66% 

dels seus objectius
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Guanyem, ERC i ICV-EUiA fan un balanç positiu dels dos anys al govern local

Es compleixen dos anys des que 
Dolors Sabater sortís per la porta 
de la Casa de la Vila amb la vara 
d’alcaldessa i el govern assegura 
haver aconseguit dos terços dels 
objectius del pla que es van mar-
car inicialment. Tant la lideressa 
de l’executiu com els principals 
tinents d’alcaldia, Oriol Lladó, Àlex 
Mañas i Jose Téllez, han destacat 
l’aposta en àmbits socials, dels 
drets de la ciutadania, la partici-
pació i la renovació de l’estructura 
municipal. “Ara cal consolidar el 
canvi positiu i fer notar la inversió”, 
apunta Sabater. Segons les dades 
oferides aquest dilluns, el govern 
treu pit en avenços a molts àmbits 
de gestió, sobretot les ajudes so-
cials i l’habitatge, la relació amb al-
tres administracions i la imatge de 
la ciutat i la participació. En canvi, 
admet que queda molta feina a fer 
en altres àrees com l’Urbanisme, 

El govern presumeix d’haver acomplert 
el 66% dels seus objectius a mig mandat

els Recursos Humans de l’Ajun-
tament i l’organització en general. 
També atres puntals més concrets 
com el Turisme, la transformació 
de l’autopista o els mercats muni-
cipals. Aquest diumenge, les tres 

formacions de govern, Guanyem, 
ERC i ICV-EUiA, celebraven ple-
gades els dos anys de mandat en 
un acte al passeig Marítim al qual 
van assistir prop d’un centenar de 
persones, inclosa una protesta de 

membres de la Fundació Badalona 
Capaç. Sabater va afirmar que ne-
cessiten “més de quatre anys” per 
completar la seva obra de govern, i 
que, el 2019, no hi haurà “cap forá 
que pugui fer-ho sola”. “Caldrà 

que poguem tornar a sumar”.
L’alcaldessa es va defensar de les 
crítiques de l’oposició i considera 
que se n’estan sortint “molt bé”. 
“Diuen que no sabem gestionar. 
Em patejo els barris i els carrers, 
i la gent valora molt els canvis que 
estem fent”.

Acte de celebració al passeig Marítim

Dolors Sabater:
“Em patejo els 
barris i la gent 
valora molt els 
canvis” 
“Caldrà que el 
2019 poguem 
tornar a sumar”

L’equador
del mandat

• La manca manifesta de capacitat executiva i de gestió fa 
que la ciutat estigui paralitzada. 
• Poca o nul·la capacitat de diàleg i consens amb entitats 
esportives, culturals i socials de la ciutat.
• Igual que el PP, el govern està més preocupat per la 
política nacional que no pas per les polítiques locals.

• En general, les facilitats per accedir a la informació són 
correctes.

GUANYEM BADALONA

VALORACIÓ

VALORACIÓ

VALORACIÓ

VALORACIÓ

VALORACIÓ

VALORACIÓ

VALORACIÓ

ESQUERRA REPUBLICANA 
DE CATALUNYA

INICIATIVA CATALUNYA 
VERDS - ESQUERRA UNIDA 
ALTERNATIVA

PARTIT POPULAR

PARTIT SOCIALISTA
DE CATALUNYA

PARTIT DEMÒCRATA
DE CATALUNYA

CIUTADANS

• El govern reconeix que les propostes Socialistes són les 
que fan avançar: una nova escola bressol a Montigalà.
• L’intent de fomentar la participació ciutadana, tot i les 
moltes mancances, és positiu.
• Gràcies al PSC, el govern actuarà sobre els 900 punts 
negres de manteniment i neteja que hem detectat.

• Retard i falta de manteniment en les infraestructures 
públiques: paviment, jardins... 
• Retard i falta de solucions per a problemes des de l’inici 
del mandat: BDN Capaç, lateral C-31 en Sant Crist...
• Mala gestió política dels serveis municipals, malgrat 
l’esforç dels treballadors i altres entitats.

• Increment real de les partides destinades a fer front la 
emergència social i per plans d’ocupació.
• Oficina d’informació energètica, auditories de pobresa 
energètica a les llars, estalviats més de 300.000€ en consums.
• Govern des del diàleg, compartit i participatiu: de la 
confrontació anterior al diàleg amb la ciutadania.

• Cal més contundència perquè la Generalitat asumeixi les 
inversions pendents, CACI, centres educatius, autopista.
• Hem d’avançar més ràpid en la recuperació de la gestió 
directa d’alguns serveis.
• Avançar en la reorganització municipal restablint un clima de 
diàleg amb els sindicats i la plantilla, re-il·lusionar al personal.

• Badalona defuig titulars negatius i diu sí a polítiques 
socials i participatives de referència amb ajuntaments veïns.
• Impuls parc públic de lloguer, ordenança pisos buits i 
taula emergència amb 70 pisos lliurats en 6 mesos.
• Impuls tarificació social, microcrèdits i pla d’escoles 
bressol. Desbloqueig projecte laterals.

• Dificultat de gestionar ajuntament amb les restriccions de 
la llei Montoro; malgrat això pressupost equilibrat i PAM.
• Desmantellament heretat d’àrees estratègiques. Malgrat 
això, millor control de contractes i augment pressupost.
• Els estralls de la crisi en una ciutat com la nostra on la 
desigualtat s’ha cronificat. 

• No estem donant la imatge de ciutat insegura que es tenia 
de Badalona.
• Una visió més conscient de la cultura i llengua pròpies.

• Manca de capacitat de gestió i manteniment de via 
pública.
• Sense estratègia en les àrees bàsiques de 
desenvolupament de la ciutat. 
• Fan servir les fórmules clàssiques de la propaganda i 
desconeixen l’autocrítica.
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2

• L’únic positiu és que hagi continuat grans projectes de 
ciutat que vam iniciar nosaltres i que són tot un èxit, com 
la Badalona Shoping Night, la Fira de Sant Jordi o el torneig 
internacional d’skate.

•  La falta de seguretat que hi ha a la ciutat, reduint policies 
a peu de carrer, així com l’eliminació de la Unitat Omega.
• L’abandonament de la gran majoria de barris, en matèria 
de neteja i manteniment dels parcs infantils i places.
• El mal ús de l’Ajuntament, i dels recursos de tots els 
ciutadans, al servei del procés independentista.

• Desencallats projectes que mai s’havien posat sobre la taula 
per interessos partidistes. Visió de ciutat, sense clientelismes.
• Posar els drets de les persones al centre de les polítiques 
públiques ha fet canviar la imatge de Badalona en positiu.
• Millora de la relació amb entitats i la participació en el PIM/
PAM i els projectes de remodelació profunda de la ciutat.

• No s’ha aconseguit acabar amb el trencament promogut per 
l’anterior alcalde. Tothom necessita sentir Badalona com casa seva.
• Hi havia grans expectatives, això ha generat frustració. Hi 
havia problemes acumulats, s’ha avançat però cal molt més. 
• Dificultats per transmetre. L’administració no pot ser una 
màquina de propaganda, com va ser, però cal explicar els avenços.
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Horari:
De dimarts a diumenge de 

9 a 17 h. 

Dijous menú paella i arròs 
caldos

Cuina de proximitat

Menjars per encàrrec
(paella, fideua, canelons, etc.)

Tels. 93 127 55 38
 654 71 38 76
L’Antic Cal Rap
C. Roger de Flor, 52
Badalona

Organització de festes, aniversaris, grups, 
comiats, reunions familiars, etc.

Del 16/06 al 22/06/2017

L’helix del motor la va ferir greument 

Gris inici de temporada de plat-
ges, el passat cap de setmana, 

Una noia mor després de 
caure d’una embarcació

que es va veure entelat per un ac-
cident que va acabar amb la vida 

d’una jove de 23 anys. La noia, 
segons van explicar fonts del Ser-
vei d’Emergències Mèdiques, va 
caure de l’embarcació en la qual 
viatjava i va ser greument ferida 
per l’helix del vehicle.
Els acompanyants de l’accidenta-
da la van traslladar ràpidament a 
la costa, però el SEM no va poder 
fer res per salvar-la i va perdre 
la vida. L’incident es va produir 
abans de les 11 del matí de diu-
menge, a la zona costera de Ba-
dalona.
L’alcaldessa Dolors Sabater va 
lamentar l’accident i va expressar 
tot el suport de la ciutat als tripu-
lants de l’embarcació que, segons 
va dir, era procedent de Barcelona.

Platja de Badalona, aquest cap de setmana

L’actuació inaugural del Sónar amb Richie Hawtin 
atrau a Badalona a prop de 6.000 persones
El ‘dotUP BCN’ ha tornat a l’Skate Agora BDN per segon any consecutiu

Badalona va aconseguir posicio-
nar-se aquest dimecres al pano-
rama musical barceloní. La ciutat 
va oferir per segon any conse-
cutiu la sessió prèvia i secreta 
al Sónar, el ja tradicional ‘dotUP 
BCN’, una festa la ubicació de la 
qual s’avisa amb poc temps d’an-
tel·lació, i que aquest 2017 tor-
nava a protagonitzar el DJ Richie 
Hawtin.
Skate Agora BDN, que l’any pas-
sat ja va acollir unes 4.000 per-
sones, ha tornat a ser l’escenari 
escollit, a tocar de la platja, per 
on han passat aquest cop quasi 
6.000 en els moments de màxi-

ma afluència. L’esdeveniment ha 
comptat enguany amb una mica 
més de difusió, i és que l’encla-
vament va ser anunciat amb més 
de 24 hores de marge, a petició 
de l’Ajuntament, i no el mateix 
dia. 
Això permetia, d’una banda, po-
der tenir informades les asso-
ciacions de veïns, que van rebre 
la comunicació oficial abans 
que s’anunciés públicament, i 
així evitar situacions d’incertesa 
viscudes el passat any. De l’al-
tra, que la convocatòria fos més 
massiva.
Més enllà del plànol musical, la 

festa va resultar un èxit, segons 
fonts municipal, i sense cap inci-
dent. Tant organització com Ajun-
tament van reforçar la seguretat i 
la neteja. Minuts després de fina-
litzar la sessió, passades les nou 
de la nit, la brigada municipal era 
a la zona, indiquen des del go-
vern. 
“Aquest any s’han intentat corre-
gir algunes qüestions que es van 
observar en la valoració de l’any 
passat”, afirmen fonts municipals, 
que valoren molt positivament 
l’esdeveniment i la millora respec-
te de 2016. Esperen aconseguir 
atraure el ‘dotUP’ un tercer any.Foto: A. Rovira

Amb l’objectiu de traslladar el 
magatzem de material d’ús clínic 
i habilitar una nova sala d’extrac-
cions, aquest dilluns 12 de juny 
s’ha procedit a l’ampliació dels 
mòduls prefabricats instal·lats a la 
planta baixa, unes obres que s’es-
tendran fins a finals del mes de 

juliol. Les metgesses i infermeres 
del CAP de Sant Roc ubicades en 
aquesta zona de mòduls (que es-
tarà tancada durant el temps que 
s’allarguin les reformes) quedaran 
reubicades a altres consultes de 
la segona i la tercera planta del 
mateix edifici.

Reformes al CAP de 
Sant Roc per fer una 
sala d’extraccions

Tornarà a ser l’alcaldable ‘popular’ tot i continuar com a cap visible al Parlament

“El 1991 vaig iniciar un projecte per arri-
bar a l’alcaldia i millorar la ciutat, i el pen-
so finalitzar”. Aquesta és la frase de Xavier 
Garcia Albiol que ha precedit a l’anunci que 

Albiol es presentarà com a candidat 
del PP per a recuperar l’alcaldia el 2019

tothom esperava aquest dilluns a un Teatre 
Blas Inflante pràcticament ple: el regidor del 
PP tornarà a ser alcaldable del partit a les 
municipals de 2019.

davant del govern, entre 2011 i 2015, i ha 
carregat durament contra l’executiu que ara 
encapçala Dolors Sabater: “Falta lideratge 
i capacitat política. És la pitjor etapa de 
l’Ajuntament en les darreres dècades”, ha 
etzibat.
Albiol ha avisat que la situació no “és irre-
versible”, i que encara “dos anys per inten-
tar canviar-ho”. En un discurs en el que ja 
s’han començat a veure tints electoralistes, 
ha demanat el suport de tothom i ha avançat 
que caldrà guanyar les properes municipals 
“amb més força”, perquè “no és suficient 
guanyar-les amb més vots i més percentat-
ge” que la resta de partits.
El líder català del PP sosté que, a dia d’avui, 
la seva “principal dedicació és ajudar a que 
ningú separi Catalunya i Espanya”, i que es 
presentarà a les eleccions autonòmiques 
que, pronostica, hi haurà durant el proper 
any. No obstant, ha insistit en que mai ha 
marxat de Badalona i matisa que, el proper 
2019, presentarà la seva candidatura per a 
ser alcalde de la ciutat.

Acte al Blas Infante, dilluns

Coincidint amb els dos anys de mandat, 
Albiol ha convocat una conferència a Llefià 
a la que han assistit més de 300 persones. 
Ha fet balanç dels seus quatre anys al cap-
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Es prendran mesures per evitar que torni a omplir-se de residus

La passada setmana van començar 
les tasques de neteja i sanejament 
dels espais de Can Colomer, al ba-
rri de Pomar de Dalt i a tocar de 
Mas Ram. Un indret on s’hi han 
abocat, de manera il·legal, runa 

Badalona obliga a netejar l’abocador 
il·legal als peus de la Serralada de Marina

i escombraries durant anys però 
que en els darrers mesos s’havia 
descontrolat. Les feines de neteja 
es porten a terme per encàrrec del 
propietari, que ha donat un ràpid 
compliment a un expedient de 

disciplina urbanística instat per 
l’Ajuntament de Badalona.El regi-
dor del Districte 3, Francesc Ribot, 
també ha fet referència la presèn-
cia de materials potencialment pe-
rillosos per a la salut, com ara de-

rivats de fibrociments, que caldrà 
retirar-los amb equips especials. 
Els treballs acabaran entre finals 
d’aquesta setmana i la vinent. Des 
del govern expliquen que bona 
part dels abocaments il·legals que 
s’ha produït provénen d’empre-
ses que treballen amb mobles o 

escombraries, com ara empreses 
de mudances. “Vénen aquí i s’es-
talvien uns euros de la deixalleria, 
que curiosament està molt a prop”, 
apunta Duran. No obstant, és com-
plicat determinar-ne els culpables, 
ja que s’han de trobar pistes clares 
o enxampar-los ‘in fraganti’. 

Tasques de neteja

ELEMENTS PER EVITAR L’ACCÉS AL CAMÍ

L’objectiu, un cop acabi la 
neteja, serà negociar amb els 
propietaris la instal·lació d’ele-
ments als accessos dels camins 
que impedeixin que furgonetes 
i altres vehicles entrin per fer 
abocaments il·legals, ha expli-
cat el regidor d’Espai Públic, 
Francesc Duran. Els respon-
sables municipals han mani-
festat que per preservar l’espai 

de Can Colomer es continuarà 
treballant amb els propietaris, 
el veïnat i es durà a terme una 
feina de prevenció amb poli-
cies i agents rurals per evitar 
conductes incíviques i que es 
perseguirà a les persones o em-
preses davant actuacions que 
puguin ser considerades, fins i 
tot, com a presumptes delictes 
mediambientals.

L’oposició critica la gestió del servei; govern defensa que es presta normalment

Ha començat la temporada oficial 
de platja però la resolució del ser-
vei de socorrisme de costa encara 
no ha conclòs. Després d’haver 
hagut de recórrer a un negociat 
d’urgència per encarregar el ser-
vei d’aquest 2017, l’Ajuntament va 
adjudicar finalment el contracte la 

L’empresa adjudicatària de la vigilància de platges 
renuncia i Proactiva se’n fa càrrec provisionalment

setmana passada a l’empresa que 
havia presentat la millor oferta. 
Tot semblava enllestit, però van 
renunciar a darrera hora. Des del 
cap de setmana, les platges ha 
comptat amb servei de salvament, 
això sí. Proactiva, el grup amb seu 
a la ciutat que s’havia encarregat 

del socorrisme de forma ininte-
rrompuda des de 2009, se n’està 
fent càrrec aquests dies de “forma 
puntual”. Fonts municipals expli-
quen que “ja s’havia previst que, 
de forma transitòria, una empresa 
coneixedora de l’entorn prestés el 
servei”, Proactiva, en aquest cas.

CRÍTIQUES DEL PDECAT I EL PP

El Partit Demòcrata ha criticat la 
situació que s’està vivint entorn 
al servei de socorrisme. “Si bé 
és cert que dissabte, dia 10, a 
les platges de Badalona hi havia 
10 socorristes, també és ben cert 
que les torres de vigilància no 
estaven instal·lades, no hi havia 
servei de megafonia, no hi havia 
cap embarcació de salvament i 
no s’oferia el servei d’acompan-
yament a l’aigua a les persones 
amb mobilitat reduïda”, assegura 
el regidor Pere Martínez Carreté. 
El PP també ha lamentat que la 
temporada de platja “hagi co-
mençat sense disposar del servei 
d’acompanyament a les perso-
nes amb mobilitat reduïda”. “Es 
tracta d’un servei fonamental que 

s’ha d’assegurar per tal que totes 
aquelles persones amb proble-
mes tinguin accés fins a l’aigua 
de la platja a través d’una cadira 
amfíbia i l’acompanyament de 
voluntaris”, critica la portaveu 
del grup popular, Sònia Egea. 
D’altra banda, denuncien que 
s’ha suspés la Festa del Mar per 
uns “problemes econòmics que 
no són certs”. Des del govern 
asseguren que el servei “s’està 
prestant amb normalitat des de 
l’inici de la temporada de plat-
ges” i que “l’empresa que va 
quedar en segona posició ha 
de lliurar la documentació dins 
del termini i si tot està en regla, 
començarà immediatament a 
prestar el servei”.
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L’Ajuntament destinarà mig milió d’euros a millorar 
l’asfalt de la ciutat fins a finals d’any
El pla preveu unes 400 actuacions per tota la ciutat

Foto: Ajuntament

Foto: Ajuntament

ciutadania que pretén conscienciar als ba-
dalonins i badalonines de la necessitat de 
tenir cura amb els elements comuns. Per 
aconseguir-ho, es col·locarà sobre els nous 
elements una etiqueta indicant el seu cost 
econòmic i amb un missatge demanant cura 
en el seu ús. L’adquisició del nou mobiliari 
urbà té un cost total de 60.000 euros, que 
correspon a la compra de 272 papereres, 85 
bancs, 10 cadires, 265 pilones de diferent 
tipologia i 25 cendrers. 

L’Ajuntament ha adquirit nou mobiliari pú-
blic que ja ha començat a col·locar-se arreu 
de la ciutat. L’ordre en què es col·loca el 
material adquirit respon a les prioritats re-
collides per tots els districtes de Badalona. 
Alhora que es procedeix a la instal·lació del 
nou mobiliari, la brigada efectuarà també 
reparacions en diverses baranes de la ciutat 
que es troben en mal estat. La instal·lació 
del nou mobiliari urbà anirà acompanyada 
d’una campanya de sensibilització de la 

Badalona instal·la mobiliari 
públic incorporant etiquetes 
amb el seu preu 

L’Ajuntament ha presentat un pla de millora 
de l’espai públic que preveu 400 actuacions 
en diversos punts de Badalona que han 
estat decidides seguint criteris tècnics i te-
nint en compte les prioritats marcades des 
dels districtes. Aquestes actuacions es van 
començar a efectuar el passat 1 de juny i 
s’aniran desenvolupant fins a finals d’aquest 
any amb l’objectiu de donar resposta al de-
teriorament de l’asfalt en molts carrers de la 
ciutat.
La iniciativa complementa les diferents in-

versions del pla d’inversions i disposa de 
500.000 euros per dur a terme les millores. 
Representa una quarta part de la partida 
destinada dins del pressupost ordinari mu-
nicipal al manteniment de paviments de la 
ciutat. Actualment, l’import absolut d’aques-
ta partida ascendeix a 2 milions d’euros des-
prés que en el darrer Ple municipal s’aprovés 
doblar la quantitat que es destinava a aquest 
tipus d’actuacions en el passat mandat.
D’una banda, hi haurà arranjaments, aplicats 
en superfícies de menys de 10 m2, que con-

sisteixen en reparacions puntuals del ferm. 
El pla preveu que aquest tipus de treballs 
representin més del 90% de les actuacions. 
D’altra banda, s’implementaran actuacions 
de millora, aquelles que es realitzaran en 

superfícies d’entre 100 i 800m2. Els punts 
on s’ha previst actuar són zones àmplies on 
s’ha produït un deteriorament important o 
existeix una acumulació d’arranjaments en 
un mateix tram. 

Ajuntament i comunitat musulmana organitzen ‘iftars’ a diferents punts de la ciutat

El passat 2016, el Ramadà a Ba-
dalona ja va experimentar alguna 
tímida iniciativa d’obertura a la 
ciutadania de la mà d’entitats mu-

Badalona obre la celebració del Ramadà 
amb sopars de dejuni per a tot el veïnat

sulmanes, i aquest 2017 s’han fet 
extensives de la mà de l’Ajunta-
ment. La regidoria de Participació 
i Convivència ha organitzat, de la 

mà de la comunitat musulmana, la 
celebració d’actes en els quals pot 
participar tot el veïnat.
Es tracta dels ‘iftar’, els sopars 

amb els que els musulmans tren-
quen el dejuni diari. La iniciativa 
ja ha dut a terme dos d’aquests 
àpats, als barris de Bufalà-More-
ra i a La Salut, i els propers dies 
es produiran tres més: al parc de 
les Muntanyetes, el dissabte; al 
Gran Sol, el dilluns, i el dime-
cres, a l’antic l’Institut B9, a Sant 
Roc. Tots ells entre les 20.30 i les 

22.30h. De moment, fonts mu-
nicipals valoren positivament la 
iniciativa.
Amb l’obertura al veïnat es pre-
tén que els Iftars siguin un espai 
de convivència, de coneixement 
mutu, d’intercanvi cultural i es 
converteixin en una oportunitat 
per superar les barreres basades 
en estereotips i prejudicis.

‘Iftar’ celebrat el passat estiu al barri de Llefià

CINC ESPAIS HABILITATS PER A LA PREGÀRIA

Des de l’inici del Ramadà, a fi-
nals de juny, la comunitat mu-
sulmana de Badalona disposa 
de diferents espais que lloga 
a l’Ajuntament per a poder 
realitzar la pregària col·lectiva 
després del sopar de dejuni. 
Els més concorreguts són el 

pavelló de Ronda Sant Antoni 
i el poliesportiu de Montigalà. 
Ttambé utilitzen el Centre Cí-
vic de La Salut i l’antic institut 
B9, al barri de Sant Roc. En-
guany, com a novetat, també 
s’ha afegit el poliesportiu de 
Sant Crist.
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És la primera iniciativa d’aquests tipus a un gran hospital català

L’Hospital Germans Trias ha sig-
nat un conveni tripartit amb Pont 
Alimentari, projecte coordinat per 
les fundacions Banc de Recursos 
i Rezero, i amb ARCASA, empre-
sa que realitza el servei de cuina a 

Can Ruti donarà els seus excedents de 
menjar al Banc d’Aliments de Badalona

l’Hospital, per donar els seus exce-
dents alimentaris cuinats a l’entitat 
social badalonina Amics del Gorg 
Mar, que atén més de 600 famílies 
cada setmana. La iniciativa compta, 
també, amb la implicació d’Andrò-

mines, l’entitat social que col·la-
bora en la logística. L’experiència 
de totes les parts implicades en 
la gestió dels recursos alimentaris 
fa possible garantir les òptimes 
condicions de seguretat alimen-
tària en tot el procés de recollida 
i distribució. Els aspectes de se-
guretat alimentària, que són claus, 
queden garantits en els protocols 
de funcionament per a la recollida, 
el transport i la distribució de les 
racions de menjar cuinat sobrants, 
que s’han elaborat seguint les re-
comanacions del Departament de 
Salut de la Generalitat de Catalunya 
i l’Agència Catalana de Seguretat 
Alimentària. Aquesta és la primera 
iniciativa d’aquestes característi-
ques que es realitza en un hospital 
de tercer nivell a Catalunya, i és un 
nou pas endavant de la implicació 
de l’Hospital Germans Trias amb el 
seu entorn.

Cuina de Can Ruti

PREMI EUROPEU DE 
PREVENCIÓ DE 
RESIDUS 2015

L’Hospital Germans Trias ja 
va ser distingit l’any 2015 
amb el VI Premi Europeu 
de Prevenció de Residus 
pel projecte “Minimització 
de les dietes hospitalàries”. 
Aquesta iniciativa es va cen-
trar en identificar les princi-
pals causes del malbarata-
ment alimentari a l’Hospital, 
és a dir, les dietes servides 
però no consumides i es va 
aconseguir una reducció 
anual de més del 50%, evi-
tant malbaratar 1.400 àpats, 
que suposa prevenir 910 Kg 
de residus orgànics cada any.

El Consorci del Besòs va decidir 
demanar formalment a Endesa 
que executi la reparació de les 
Tres Xemeneies, valorada en uns 
9 milions d’euros, segons un in-
forme encarregat pel propi Con-
sorci. Una situació a la qual pot 
ser no serà fàcil arribar, a priori, i 
és que fonts de la companyia han 
explicat al Diari de Badalona que 
Endesa continua sent “responsa-
ble de vetllar pel manteniment” 
de la instal·lació, i així ho ha fet 
sempre des que va tancar la cen-
tral. No concreten si han rebut la 
comunicació oficial del Consorci, 
però asseguren que les reunions 
són constants i periòdiques, i que 
faran “el que hagin de fer” quan 
tinguin tota la informació sobre la 
taula, sense confirmar cap mesura 
però tampoc descartant la possi-
bilitat de negociar la reparació de 
9 milions.

Demanen 
a Endesa 
reparar les 3 
Xemeneies

La B4 amplia el recorregut per millorar 
l’accés a la zona comercial de Montigalà
També s’aproparà més a les platges i a diferents escoles del Progrés

Foto d’arxiu

matèria tecnològica i de disseny, conver-
tint-se en la perfecta targeta de presenta-
ció de la marca a la ciutat. Un local d’alta 
tecnologia on s’ofereix l’informació més 
completa sobre cada vehicle. DS, a més, 
posarà a disposició dels clients de la bo-
tiga de Badalona el seu exclusiu servei de 
visió virtual, amb tecnologia 3D, amb la 
qual es podrà fins i tot personalizar un 
cotxe.

La firma d’automòbils de luxe francesa 
DS Automobiles obre la seva ‘flagship’ 
a l’àrea metropolitana de Barcelona, un 
punt de trobada per als amants dels ve-
hicles d’alta gamma, al carrer de l’Acer, 
42, de Badalona. Allà s’exposen els di-
ferents models, a més de la gamma DS 
Performance Line i edicions especials, 
com el DS 3 Givenchy Le Make Up. L’es-
pai incorpora les darreres tendències en 

DS Automobiles aterra a 
Badalona amb el luxe del 
sector francés

La línia B4 de Tusgsal amplia el seu reco-
rregut a partir del 15 de juny per millorar 
el servei a la zona comercial de Montigalà. 
Així mateix, al barri del Progrés, passa a 
circular en tots dos sentits pel carrer de la 
Indústria facilitant un accés més ràpid i di-
recte a les platges i millorant l’accés a les 
escoles Badalona Port, Progrés i l’IES La 
Llauna.
A la zona comercial de Montigalà, la B4 
afegeix 5 noves parades i s’anul·la la d’Olof 
Palme-Montigalà, que es mantindrà per a 

les línies B23 i N2. En el seu pas pel barri 
del Progrés i Gorg deixarà de circular pels 
carrers d’Enric Borràs i el carrer de Guifré 
atès que en el tram entre el centre de Ba-
dalona i els carrers Tortosa i Antoni Bori 
passarà pel carrer de la Indústria en tots 
dos sentits. 
Aquestes millores a la xarxa de la línia B4 
no modifiquen els horaris ni la freqüència 
de pas que es manté en 15 minuts els dies 
feiners, 22 minuts els dissabtes i 25 els 
festius.

Foto: Drivim
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Amb motiu de la festivitat del Corpus
Des d’aquest dijous, el tradicio-
nal ou ja balla des de la rectoria 
de l’església de Santa Maria, que 
es podrà visitar fins aquest diu-
menge, dia 18, amb motiu de la 
Festa del Corpus, que organitza 
els Catifaires de Dalt la Vila amb 
la participació de diverses enti-
tats de la ciutat. A més, el mateix 
dijous, l’actor Joan Pera va ser 
l’encarregat de la lectura del pregó 
d’enguany des de la plaça Cons-
titució; i que va anar acompanyat 
d’un concert amb corals de dife-
rents barris de Badalona, que va 
tenir lloc a l’església dels Pares 
Carmelites. A partir d’aquí, des de 
les 7 del matí del diumenge, 18 de 
juny, els participants es retrobaran 
un any més per iniciar les confec-
cions de les catifes que es realitza-
ran en diversos carrers del barri de 
Dalt la Vila; com els carrers de la 
Quintana Alta, de Dalt, de Lladó i 
de la Costa, les places de la Cons-

Dalt la Vila s’omplirà de 
catifes aquest diumenge

titució, de la Font i de Barberà, 
entre altres. Mentrestant, a les 13h 
es realitzarà la rifa del Corpus a la 
rectoria de Santa Maria. Un cop 
finalitzada l’elaboració de totes les 
catifes, es donarà pas a les 18h a 
l’ofici del Corpus a l’església de 
Santa Maria i, tot seguit, al seguici 
i a la processó pels carrers de Dalt 

Després de les festes a Sant Anto-
ni de Llefià, la Morera, Canyadó, 
Coll i Pujol, entre altres barris, 
celebrades la setmana passada, 
arriba aquest divendres, 16 de 
juny a les 20 hores al parc del 
Gran Sol, les festes de Sant Joan 
de Llefià amb el pregó, a càrrec 
d’Enrique Tomás, i l’entrega dels 
premis Sant Jordi a les labors 
socials que atorga l’Associació 
de Veïns de Sant Joan de Llefià 
de Gran Sol. A les 10 de la nit, 
arribarà el moment més esperat, 
el concert de Rosario Flores, que 
per segon any consecutiu substi-
tuirà a la ‘suelta de vaquilles’. A 
partir d’aquí, el dissabte, dia 17, 
s’acollirà les classificacions dels 
torneigs de petanca i de futbol 
sala, que iniciarà a les 8 del matí 
i fins a les 8 del vespre, que do-
narà pas a la sardinada popular 
i als concerts de Ktulu, Tocho i 
Los Estropeaos. Diumenge, dia 

18, serà el torn de la xocolatada 
i la festa de l’escuma des de la 
urbanització de la Manzana XIII a 
les 11 del matí. De cara al vespre, 
a les 21h, havaneres i rom cre-
mat amb el grup Roca-Grossa. La 
festa continuarà del 21 al 24 de 
juny amb diverses actuacions per 
celebrar la festivitat de Sant Joan, 
des del parc del Gran Sol.
D’altra banda, des de la plaça del 
Mag Li-Chang, el barri del Raval 
convida als seus veïns a les se-
ves festes que es duran a terme 
també aquest cap de setmana. 
Dissabte, de 19 a 20h, s’oferiran 
exhibicions de les activitats que 
realitza l’entitat durant tot l’any i 
a les 20h, una pernilada popular. 
Mentre que el diumenge al matí 
s’exposaran pintures i manuali-
tats, es realitzaran jocs populars 
i festa de l’escuma. Durant els 
dos dies hi haurà inflables per a 
la mainada.

Gran Sol i el Raval 
agafen el relleu de 
les festes

la Vila, amb la presència dels ge-
gants Jeroni i Badamar, l’Àliga de 
Badalona i dels Bufons del Foc i 
del Toc. A més, els antics alumnes 
de l’escola Marista fan una crida 
a la participació ciutadana per la 
creació de la seva catifa amb mo-
tiu del 200è aniversari del centre 
educatiu.
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Encara hi són a temps
El 13 de juny del 2015  la suma de forces d’es-
querres desbancava de l’alcaldia a Xavier Gar-
cia Albiol, clar guanyador de les eleccions amb 
més de 30 mil vots. L’alta participació, mobilit-
zada potser per la campanya del PP ‘Limpiando 
Badalona’, va ser un dels factors determinants 
perquè el Partit Popular, aconseguint més vots, 
sumés un regidor menys, factor que l’impos-
sibilitava sumar aliances per repetir l’alcaldia. 
El PSC, que va veure com l’avançava per l’es-
querra la nova aliança política de Guanyem, va 

facilitar que Badalona, juntament amb Barcelona i 
Madrid, fos un ajuntament més del canvi. Ara, al 
2017, el govern ha fet un balanç massa optimista 
d’aquests dos anys. Dir que ja han complert el 66% 
del seu pla de govern diu molt poc de les seves as-
piracions. La sensació més generalitzada el primer 
any era inoperativitat: acabaven d’aterrar i tota deci-
sió havia de ser aprovada en assemblea. Aquest se-
gon any, les entitats badalonines han reclamat més 
concreció i hem estat espectadors massa vegades 
d’episodis d’improvització. Els darrers dies, ensu-

EDITORIAL

mant-se que Albiol es presentarà a les properes 
eleccions, des del govern i el seu entorn focalit-
zen la seva política en restar mèrits i desprestigiar 
a l’exalcalde. Això ho saben fer bé, però no serà 
suficient per canviar el pensament d’una ciutat 
desencantada per la inacció del govern municipal. 
Si bé és cert que, en aquests propers dos anys, 
una bona projecció d’accions importants a la via 
pública, sumat a la capacitat de satisfer les neces-
sitats de les entitats, poden propiciar un gir en el 
pensament ciutadà.

Queda camí per recórrer

Roda el món i torna Albiol

El ‘regidor Garcia’, com alguns l’anome-
nen, ha anunciat oficialment aquesta set-
mana que tornarà a ser candidat a l’alcaldia 
de Badalona el 2019. Tot i que semblava el 
més lògic des del punt de vista estricta-
ment local, l’escalada d’Albiol dins l’apa-
rell del PPC podia generar alguns dubtes. 

Però el PP no té cap altre actiu com Albiol 
per mantenir el seu pes dins l’Ajuntament 
de Badalona i, encara menys, per intentar 
recuperar l’alcaldia. Un altre nom hagués 
significat, provablement, l’ensorrament del 
PP a la ciutat, com ja li va passar al PSC 
després de no saber-li trobar un relleu dig-
ne a Maite Arqué.
A banda del moviment estratègic que su-
posa mantenir Albiol al capdavant de la 
llista del PP badaloní, hi ha també quel-
com de personal en aquesta decisió. Du-
rant dos anys, Albiol ha estat, certament, 
el ‘regidor Garcia’ a Badalona, mancat del 
protagonisme al que s’havia acostumat. 

Ha canviat el discurs ‘antiimmigració’ dels 
últims anys pel discurs ‘antireferèndum’ i, 
entretant, el seu ego s’ha alimentat fora de 
la ciutat amb la campanya de les eleccions 
al Parlament del 2015, amb el càrrec de 
coordinador general del PPC el 2016 i, 
ara, esdevenint president del partit a Ca-
talunya. També va sonar, fins i tot, per a 
secretari d’estat d’Esports del govern Ra-
joy. Res d’això, però, li ha tret l’espina que 
té clavada des de les eleccions municipals 
de 2015, quan l’aritmètica el va deixar a les 
portes de la reelecció. El ‘pacte de perde-
dors’, segons el diccionari dels populars.
Ara caldrà veure com gestiona Albiol 

aquesta ànsia per governar Badalona i com 
la vehicula a través de lemes, missatges, 
eslògans i cartells, que és, de fet, el més 
perillós de tot plegat. Ja va passar abans 
de les eleccions del 2011 amb el polèmics 
tríptics contra els gitanos romanesos o 
el vídeo de la ‘mano dura’, també amb la 
immigració com a protagonista, o el més 
recent ‘Limpiando Badalona’ de 2015. I 
es que Albiol, de ben segur, tornarà a fer 
de les seves per reactivar un electorat que 
sembla adormit. Serà determinant saber si 
la ciutat continua comprant un discurs ja 
superat o si el victimisme fa encara més 
forta a la bèstia.

Ara fa dos anys que diferents formacions 
d’esquerres protagonitzaven l’assalt més 
sonat al govern de Badalona. La ciutat havia 
decidit passar pàgina a quatre anys de go-
vern del PP i l’arribada de noves formacions 

al consistori generava una il·lusió descone-
guda fins aquell moment. Dels deu regidors 
del nou executiu, només dos tenien expe-
riència en la gestió municipal. Aquest fet, 
probablement, va contribuir a què els propis 
governants generessin unes expectatives 
que després han anat topant  amb les difi-
cultats inherents   a qualsevol administració. 
Amb les coses de palau val més asseure’s. I 
si a sobre havies transmet que canviaries el 
món, la sensació de lentitud encara es mul-
tiplica. Al nou govern se li ha de reconèixer 
l’esforç per canviar la imatge de la ciutat i 

per mostrar Badalona com un municipi amb 
una ànima acollidora. Passarà a la història, 
a més, com  l’executiu que va fer una aposta 
sense precedents per la participació ciuta-
dana, posant en mans dels veïns i les veïnes 
el destí de 14 milions d’euros. I es treballa 
de valent per garantir el màxim nombre de 
drets socials a les persones, tot i que no 
s’ha aconseguit, per exemple, rebaixar fins 
al zero la xifra de desnonaments. Ara bé, al 
nou govern li ha mancat, i encara avui dia 
li manca, capacitat d’autocrítica. Afirmar que 
ja s’ha complert dues terceres parts dels 

programes quan moltes de les propostes tan 
sols s’han començat a tramitar i altres brillen 
encara per la seva absència és, sota el meu 
parer, massa agosarat. Fins i tot pot induir a 
pensar que hi ha una certa voluntat de mani-
pular els resultats. En els dos propers anys, 
des d’ara i fins al final del mandat, haurien 
de cristal·litzar la majoria de projectes incor-
porats al pressupost d’inversions i serà més 
palpable l’acció del govern però actualment 
l’executiu encara té massa deutes pendents 
amb la ciutadania com per deixar-se portar 
per l’eufòria.

Sara Muñoz
Periodista de El Punt-Avui
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Jordi Pujolar
Periodista de l’ACN
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PER AQUEST ESTIU

I si la Penya juga a Europa…?

Tot i que a hores d’ara només són especu-
lacions el Divina Joventut podria jugar la 
temporada vinent la Champions League. 
La competició està interessada que la 
Penya formi part del torneig i això aniria 
bé pel club verd-i-negre. Amb la reduc-
ció d’equips a l’ACB només es juguen 15 
partits a Badalona. Poder jugar una com-
petició europea donaria dues coses po-
sitives: més partits perquè els aficionats 
poguin veure el seu Joventut i permetria 

que els joves tinguessin minuts. Si es 
juguen dues competicions obligaria indi-
rectament a tenir una plantilla més llarga 
i això seria positiu de cara al rendiment 
a l’ACB. Ara només queda lligar quins 
beneficis econòmics pot suposar jugar la 
Champions League. Si fent números no 
es perden diners la Penya jugarà. Jo, a 
hores d’ara, si hagués d’apostar ho faria 
dient que la Penya serà a la Champions 
League. Temps al temps..

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

L’Infantil de la Penya brilla per Badalona: 
semifinalista al campionat d’Espanya (73-94)
El Divina Seguros Joventut guanya el València i ja és entre els quatre millors del país

De moment, el Divina ha guanyat tots els seus partits / FEB

És l’últim conjunt del planter verd-i-negre 
que està competint de forma oficial i s’ha 
proposat l’objectiu de fer-se notar. A Cam-
bados (Galícia), l’Infantil del Divina Segu-
ros Joventut ha aconseguit situar-se entre 
els quatre millors equips del país, després 
d’accedir a les semifinals del campionat 
d’Espanya. El bloc dirigit per Víctor Zamo-
rano ho ha guanyat tot fins al moment: els 
tres partits de la fase de grups i els dos duels 
de vuitens i quarts de final. L’últim encontre 
seria davant el València (73-94), adversari 
que no podria aturar el potencial verd-i-ne-
gre. Els espectadors aplegats a les graderies 
del pavelló d’O’Pombal gaudirien de les 
prestacions col·lectives d’un equip treballa-
dor i amb el talent suficient per arribar a les 
cotes més altes. La Penya certificava el seu 
bitllet per les semifinals capturant 19 rebots 
ofensius contra els taronges, acumulant 14 
recuperacions de pilota i assolint un 47% 
d’encert en tirs de camp.  L’inici del partit era 
el somiat, gràcies a un parcial de sortida de 0 

a 7 a favor del bloc verd-i-negre (0-7). El pri-
mer quart finalitzava amb el Divina gaudint 
del control del marcador (23-30), tot i que 
l’encert de Pablo López (25 punts) faria que 
el València s’acostés (31-32). Llavors, dues 
cistelles importants d’Iker Montero i Gerard 
Bosch tornaven la Penya a la calma (37-47), 
just abans que Marc Figueras tanqués el pe-
ríode situant el +11 al descans (47-58). En la 
represa quedaria tot decidit gràcies a un 11 

a 23 demolidor (58-81). Montero (21 punts, 
7 rebots, 2 assistències, 4 recuperacions i 
27 de valoració) i Álex Parma (16 punts, 2 
rebots, 5 assistències i 19 de valoració) lide-

rarien l’atac badaloní per impulsar la Penya 
cap a les semifinals estatals. Ara, el Divina 
s’haurà d’enfrontar contra el vencedor del 
duel entre  el Torredolones i Unicaja.

La Penya ha guanyat 
els cinc partits jugats 
fins ara al llarg de tot 
el campionat, rebent 
només una mitjana de 
59 punts per encontre 

L’Eibar mira cap al Divina Seguros 
Joventut per treballar amb el planter
Dani Moreno, preparador físic del primer equip, explica el model Penya al País Basc

Moreno va fer una ponència al camp de l’Eibar / SD Eibar

Parlava Juanan Morales, presi-
dent del Divina, de la necessitat 
d’explicar tot allò que el club “fa 
bé”, per deixar enrere una etapa 
on la Penya ha estat notícia per 
afers complicats. El club vol pro-
jectar-se i està decidit a aprofitar 
totes les oportunitats que se li 
presentin. Fa escassos dies, la SD 
Eibar, club de la primera divisió 
del futbol espanyol, organitzava 
al costat del govern basc i les fe-
deracions de futbol i bàsquet una 
jornada de ponències sobre plan-
ter. Titulat amb el nom ‘La feina 
de planter en els esports d’equip: 
models d’acadèmies’, el cicle va 
dur fins a l’estadi d’Ipurua a un 
centenar d’assistents i a represen-
tants de diversos clubs de primer 
nivell. Dani Moreno, preparador 
físic del Divina Joventut, va ser-
hi, compartint experiència amb 

treballadors del Barça, l’Alavés, el 
Baskonia i d’altres clubs bascs. 

Apostar per l’entrenador
L’objectiu de les xerrades era 
donar a conèixer com es treballa 
en diferents entitats esportives 
d’arreu d’Espanya, sobretot a l’ho-
ra de generar talent en categories 
formatives. Moreno va marxar 
d’Ipurua amb la sensació que el 
Divina “genera admiració”, i més 
després de donar a conèixer “al-
gunes particularitats internes del 
club”. “Que els més petits i els 
professionals comparteixin ins-
tal·lació, que els equips d’iniciació 
tinguin noms de jugadors d’elit 
per generar identificació i el fet de 
ser un dels primers clubs que va 
fer sortir els minis a jugar en els 
temps morts del primer equip…
Són detalls que fan molt”, ens 

trasllada. Una de les claus de la 
ponència efectuada per Dani Mo-
reno va ser la reivindicació de la 
figura del tècnic. “Les ganes de 
formar els nostres entrenadors no 
depenen de tenir o no recursos. 
Depenen de la passió, de filosofia 
i de voluntat de club”, assegu-
ra. Per ell, i també per la Penya, 
posar atenció en els entrenadors 
del planter és el primer pas per 
engegar el motor de fabricació de 
nous talents pel primer equip. “Els 
mitjans que tinguis per tenir cura 
dels jugadors són elements de-
cisius perquè aquestes persones 
millorin. Els mitjans són els entre-
nadors. Crec que s’ha d’invertir en 
ells, al contrari d’allò que marca la 
tendència actual. Quan es tenen 
recursos, sembla que només es 
pugui fitxar”, reflexiona el prepa-
rador físic de l’equip verd-i-negre.
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Manolo González: 
“No es premia 
l’entrenador del 
campió, sinó qui 
millor rendiment 
treu a la seva 
plantilla”

Gerard Oliva: “És 
un reconeixement 
al treball ben 
fet, però hauria 
preferit el premi 
del play-off”

Dimarts que ve seran distingits per Ràdio Marca Barcelona en els Premis Campió

La bona temporada del CF Ba-
dalona, tot i que no s’ha vist 
reflectida amb la classificació 
per al play-off, no ha passat des-
apercebuda per als mitjans de 
comunicació. De fet, un dels que 
més atenció presta al futbol ca-
talà, Ràdio Marca Barcelona, ha 
decidit guardonar al tècnic esca-
pulat, Manolo González, i al go-
lejador, Gerard Oliva, per la bona 
feina que han realitzat en el curs 
que acaba de finalitzar. Dimarts 
que ve, 20 de juny, a partir de 
les 20 hores, tindrà lloc l’entrega 
dels Premis Campió al restaurant 
Napoletani Doc de Port Ginesta, 
Castelldefels, en la qual González 
rebrà el premi al millor entrena-
dor de segona B i Oliva, autor de 
18 gols a la lliga, el del jugador 
més destacat de la temporada. És 
la segona vegada, en les tres tem-
porades que fa que seu a la ban-

Manolo González i Gerard Oliva, premiats

queta del Badalona, que Manolo 
González mereix aquest premi, i 
la quarta, sumant el que va rebre 
en el seu últim any a la Muntan-
yesa. “Estic molt content perquè 
se’m reconeix, d’una manera ob-
jectiva, la feina feta. Es demostra 

Manolo González / Foto: E.M. Gerard Oliva / Foto: E.M.

Miguel Ángel Sánchez: «Confio que els pròxims dies 
l’ajuntament ens pagarà la subvenció i el patrocini”
Toca esperar encara una mica per saber quins jugadors renoven i quins són els nous fitxatges. Per això, en aquesta entrevista 
al president del CF Badalona, parlem, sobretot, del moment institucional i de la relació del club amb l’ajuntament.

- Un mes després del cruel 
final, quina valoració fa de 
la temporada, en l’àmbit es-
portiu?
- Hem tingut la glòria del play-
off a tocar. Malgrat tot, entenem 
que ha estat una temporada mag-
nífica. L’objectiu era mantenir la 
categoria i hem estat capaços 
de generar aquesta il·lusió a la 
nostra afició durant les més de 
26 jornades que hem estat en 
llocs de promoció d’ascens a se-
gona divisió. Hem competit amb 
pressupostos tan importants com 
els de l’Hèrcules, el València, el 
Vila-real o el Barça, que doblen 
i, en alguns casos, tripliquen el 
nostre.

- En tot cas, la gran notícia 
de la temporada 2016/17 és 
l’estrena de l’estadi.
- L’estadi municipal de Badalona 
és, per fi, una realitat. En aquest 
sentit l’any ha estat gloriós i, 
personalment, sento una gran sa-
tisfacció. Passarem a la història 
com la junta directiva que ho va 
aconseguir, després de posar 
totes les forces polítiques i els 
grups municipals d’acord en un 
projecte de ciutat, per a la ciutat 
i, per descomptat, per a un club 
centenari, com és el Badalona. La 

construcció de l’estadi, per a mi i 
per a la meva junta directiva, ha 
estat el gran objectiu d’aquests 
últims anys. No podíem conti-
nuar jugant a l’Avinguda de Na-
varra, un camp de 85 anys, amb 
les graderies a punt de caure. 
Hem fet realitat el que aquest 
club portava buscant durant més 
de vint anys.

- Un dia o altre s’haurà d’in-
augurar, l’estadi...
- Aquesta és una pregunta que 
cal traslladar a l’ajuntament, es-
pecialment a l’alcaldessa, Dolors 
Sabater, i al primer tinent alcalde, 
Oriol Lladó. Aquest últim va as-
sistir a l’última assemblea de so-
cis del Badalona, i jo ho agraeixo, 
i va manifestar que la nostra en-
titat es mereixia una inauguració 
especial, pel passat històric i pel 
maltractament que hem rebut 
per part l’administració pública. 
Doncs bé, la inauguració està a 
les seves mans.

- Quina valoració fa de la 
seva relació amb l’ajunta-
ment?
- Ha estat un any duríssim per a 
tots. Hem sofert un desgast inne-
cessari amb la regidora d’esports. 
Perquè, al final, ens han acabat 

donant la raó en tot, o en gairebé 
tot. Crec que els temes històrics 
del club han trigat moltíssim a re-
soldre’s. Tot i que algun d’aquests 

assumptes provenia de legislatu-
res anteriors i eren d’una certa 
complexitat.

- Però tenen bona relació?
- Per fi ha arrencat la comissió de 
seguiment de l’estadi, que estic 
segur que garantirà el seu bon 
funcionament. Per altra banda, 
hi ha tres temes històrics que no 
s’han resolt, tot i que aquest mes 
podrien quedar tancats. Són la 
compra de la gespa que hi ha a 
la Travessera de Montigalà pro-
vinent del camp de l’Avinguda de 
Navarra, la publicitat del camp de 
Morera i la diferència econòmica 
de la permuta urbanística en els 
terrenys del nostre antic camp. La 
comissió de patrimoni, juntament 
amb la junta directiva, decidirà les 
accions en defensa del club, si el 
consistori finalment no compleix.

- Han rebut els diners co-
rresponents a la subvenció i 

el contracte de patrocini que 
recull el conveni que van sig-
nar aquest any?
- Avui dia, 15 de juny, estem 
pendents de rebre el que ens 
pertoca per la subvenció i del 
patrocini. Tot plegat provoca 
que la nostra tresoreria es vegi 
afectada de manera important 
a només quinze dies del 30 de 
juny, que es la data en què hem 
d’estar al corrent de les nostres 
obligacions amb els jugadors i 
els empleats del club.

- En cas de no complir amb 
els pagaments, què passaria?
- Es provocaria un caos, amb el 
risc que perdéssim la catego-
ria. Però confio plenament que 
aquest problema se solucioni 
durant els pròxims dies.

- Que així sigui. Després que 
l’estadi sigui una realitat, 
quins objectius li queden?
- Hi ha tres temes importants 
per tancar: la fundació del fut-
bol base; el deute històric amb 
el grup DITU, amb la resta de 
patrimoni aprovisionat a man-
ca de saber l’impost final; i, si 
finalment volem competir amb 
equips i mantenir un pressupost 
estable per als anys vinents, no 
queda una altra que la conversió 
de l’entitat en societat anònima 
esportiva.

- La SAD és inevitable?
- En aquest moment, el club 
té 40 persones assegurades al 
100%, el que genera una des-
pesa de prop de 200.000 euros 
a la seguretat social, entre altres 
despeses importants. El que ens 
proporcionen les quotes dels 
socis no arriba a 60.000 euros. I 
tenim un pressupost de 875.000 
euros, dels quals d’inici només 
comptem amb un 20%. Malgrat 
la dificultat, enguany volem man-
tenir el mateix pressupost i, per 
descomptat, mirar de renovar el 
màxim de jugadors i seguir ge-
nerant il·lusió i demostrar que el 
club està més viu que mai.
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A manca de disputar dos partits 
de play-off intranscendents, la 
temporada 2016-2017 del Sea-
gull és a punt de finalitzar. Això 
sí, no totes les jugadores podran 

‘fer vacances’ aviat. Carla Morera 
continuarà al club el curs vinent, 
però ara té un altre repte: guanyar 
la seva segona Eurocopa de futbol 
platja. Si els pronòstics es com-

pleixen, el seleccionador Joaquín 
Alonso inclourà a la mitjapunta 
del Seagull dins de la llista de 
deu escollides per disputar l’Euro 
Beach Soccer League a Portugal. 

Carla Morera (al mig) va guanyar l’europeu l’any passat / Sefutbol

Enguany, l’europeu femení arriba 
a la seva segona edició, després 
que el curs passat Carla Morera i 
les seves companyes de selecció 
es proclamessin campiones. “És 
un europeu, però realment està 
considerat com un Mundial, per-
què a nivell de seleccions femeni-
nes només existeix aquesta com-
petició”, ens explica la jugadora 
blava. Molts dels coneixements 
futbolístics que Carla Morera 
aplica jugant a l’estadi municipal 
de Badalona els ha de fer servir 
d’una altra manera quan comença 
la temporada de futbol platja. Cu-
riosament, la nostra protagonista 
actua en posicions oposades en 
cada disciplina. “Jo a futbol platja 
acostumo a jugar de tanca, és a 
dir, de defensa. I al Seagull sem-
pre estic en posicions ofensives”, 
reconeix. La seva aventura en 

aquest esport va començar a tra-
vés d’una companya del Cerdan-
yola, club on es va formar. Gràcies 
a ella va entrenar amb la selecció 
catalana i la seva qualitat la va dur 
fins a la selecció nacional. “L’any 
passat vam derrotar a Suïssa en la 
final. Pot semblar estrany, però és 
un dels països on més potencial 
de futbol platja hi ha. De fet, les 
campiones de la Champions per 
clubs també són suïsses”, exposa.

A semis de Copa amb renovació
A nivell col·lectiu, el Seagull s’ha 
classificat per les semifinals de la 
Copa Catalunya, després de vèn-
cer el Vic (1-3), i jugaran contra 
l’Espanyol buscant un lloc en la 
final. Per completar aquest èxit, 
destacar que Jordi Ferrón ha reno-
vat el seu compromís amb el club i 
continuarà entrenant l’equip.

La mitjapunta marca gols amb el Seagull i juga de defensa a la selecció espanyola

De Badalona a l’Eurocopa de futbol platja: 
Carla Morera vol repetir títol continental

L’Espanyol B, el Granollers, el Cerdanyola del Vallès i 
el Santfeliuenc, els rivals d’aquest estiu

A l’espera de saber el resultat 
del sorteig i les dates del Tor-
neig d’Històrics i de la primera 
eliminatòria de la Copa Cata-
lunya, ja es coneix quan i contra 
qui jugarà el CF Badalona en 
els partits amistosos d’aquesta 
pretemporada. De moment, els 
rivals seran tots de tercera divi-
sió. El primer duel es disputarà 

el dimecres 26 de juliol, a dos 
quarts de nou, a la ciutat es-
portiva Dani Jarque, contra un 
equip que acaba de baixar de 
segona B: el filial del RCD Es-
panyol. El diumenge 30, l’Estadi 
Municipal acollirà un Badalo-
na-Granollers a partir de les 20 
hores. Més endavant, el dijous 
10 d’agost, el Cerdanyola del 

La pretemporada, 
contra equips de tercera

Vallès visitarà el Bada, també a 
les vuit del vespre. Finalment, 
a la mateixa hora, el diumenge 
13 d’agost el Santfeliuenc serà 
el rival, també a casa. L’equip de 
Manolo González començarà la 
pretemporada el dilluns 17 de 
juliol i s’entrenarà, en dobles 
sessions de matí i tarda, a l’es-
tadi. 

que per ser premiat no cal haver 
estat l’entrenador de l’equip cam-
pió, sinó el que millor rendiment 
treu a la seva plantilla”, comenta 
el tècnic gallec a aquest diari. “La 
gent que segueix el dia a dia del 
futbol català ha valorat la feina 

que he fet”, afegeix. Per la seva 
banda, Gerard Oliva celebra el 
seu guardó, però lamenta no ha-
ver pogut aspirar a l’ascens: “és 
un reconeixement al treball ben 
fet, però hauria preferit el premi 
del play-off”. 

Foto: Eloy Molina.
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Es traslladen a la localitat aragonesa de Calatayud

Aquest cap de setmana, 17 i 18 de 
juny, l’equip cadet dels Badalona 
Dracs es desplaçarà fins a la loca-
litat aragonesa de Calatayud per a 
disputar la Final Four de la LNFA. 

Els cadets dels Dracs disputen 
la Final Four nacional

Els jugadors entrenats per Victor 
Pérez i Ian Escoda, sota la super-
visió d’Ignasi Heras, estaran, jun-
tament amb L’Hospitalet Pioners, 
Las Rozas Black Demons i Maja-

Foto: Josep Besalú

El triatleta badaloní, Jordi Garcia, 
es va traslladar el passat cap de 
setmana al campionat d’Espanya 
de triatló, celerbat a Pontevedra. 
Garcia va fregar el podi amb el 
Fasttriatlon-CN Montjuïc, però 
una caiguda d’un dels seus com-
panys els va acabar penalitzant. 

Tot i així, el badaloní va creuar la 
meta en cinquena posició amb un 
temps de 57 minuts i 34 segons, 
i a pocs segons del guanyador 
(57:10). Amb aquesta prova, Jordi 
Garcia continua afrontant un ca-
lendari de competició de primer 
nivell d’exigència.

Jordi Garcia ocupa 
un cinquè lloc a 
Pontevedera

dahonda Wildcats, lluitant pel títol 
nacional cadet. Els nois badalonins 
es van guany merescudament el 
dret de lluitar pel campionat espan-
yol després d’una magnífica Lliga 
Catalana, on van perdre davant els 
Pioners, assolint el subcampionat 
final. En la Final Four de la Lliga 
Nacional de Futbol Americà, el ri-
val pels Dracs en semifinals seran 
els Black Demons, que competiran 
dissabte a les 5 de la tarda. El con-
junt madrileny arriba a la cita des-
prés de proclamar-se campió del 
seu territori i segurament serà un 
fort rival. En cas de victòria negre 
i plata, els Dracs disputaran la gran 
final el diumenge a les 18h. En cas 
de lluitar pel tercer lloc, la final de 
consolació se celebrarà a les 10 del 
matí.

Toni Santiago - redaccio@diaridebadalona.compoliesportiu

La Minguella és de Primera Catalana: 
les blaves guanyen el play-off de salvació (43-54)
El bloc de Carlos Esteve supera el Natació Reus Ploms en el tercer i definitiu partit

El factor pista en contra no atura la Minguella / A.Vázquez

La pròxima temporada, Badalona 
continuarà tenint dos equips fe-
menins disputant la Primera Cata-
lana. A la salvació del Natzaret s’hi 
ha d’afegir la de l’AE Minguella, 
conjunt que assolia l’objectiu el 
passat cap de setmana a la pista 
del Natació Reus Ploms. Les ju-
gadores de Carlos Esteve, anima-
des per un desplaçament massiu 
d’aficionats cap al Pavelló Joan 
Sirolla, farien un gran partit en el 
dia més necessari. La sèrie estava 
empatada després de la derrota 
inicial de la Minguella (58-42) i 
de la posterior reacció de les ba-
dalonines a Casagemes (50-36). 
A Reus, els dos conjunts s’ho ju-
gaven tot. El partit decisiu per la 
salvació començava amb molts 
nervis i igualtat (11-11), però 
amb la Minguella gaudint sempre 
del control de la situació. L’equip 
de Carlos Esteve obriria el segon 

El Sant Pep lliga 
la continuïtat de 
Sergi Vives com 
a tècnic del nou 
projecte del club 
a la Lliga EBA 

ció cap a l’actualitat del CB Sant 
Josep, nou conjunt de Lliga EBA 
per la temporada vinent. El club ja 
està realitzant moviments per con-
feccionar la plantilla de la pròxi-
ma temporada. En primer lloc, 

el capità del vaixell seguirà co-
mandant la nau parroquial. Sergi 
Vives continuarà entrenant el club 
groc-i-lila, mantenint el mateix 
staff i incorporant Pol Amigó com 
a fisioterapeuta. En el capítol de 
renovacions de jugadors, l’entitat 
de ha arribat a acords amb Cuesta, 
Blat, Miqui Fons, Ruiz, Holland, 
Bagués, Meruelo i Aly Gueye. A 
més, Albert Prior puja del júnior.

període amb dubtes ofensius (14-
11), però després de veure com el 
Reus Ploms es posava per davant 
per primera i única vegada, les 
de Badalona tornarien a carbu-
rar. Guiades per Thais Morales 
(9 punts al descans) i per una 
defensa angoixant, la Mingue-
lla deixaria el seu rival totalment 
col·lapsat (15-24). En la represa 
arribava el torn dels triples, amb 
les de Casagemes encadenant 
cinc llançaments des de la llarga 
distància convertits per Sara Ca-
brera (3), Laia Martín i Eli Sama. 
Cada triple anotat per les blaves 
feia embogir la graderia (30-44), 
ja que el públic veia com l’objectiu 
s’acostava per moments. Mancant 
dos minuts, el Reus Ploms s’arri-
baria a situar a nou punts (37-46), 
però els 12 tirs lliures acumulats 
per Laia Martín (11) durant l’últim 
quart (6 anotats) serien suficients 

per guanyar (43-54). L’AE Min-
guella és de Primera Catalana.

El Sant Josep pensa en EBA
Centrant-nos ja en el bàsquet 
masculí, cal dirigir el focus d’aten-
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L’artista encapçala el cartell de les festes de Sant Joan de Llefià

Rosario Flores oferirà aquest diven-
dres, 16 de juny, a partir de les 22 
hores, un concert gratuït a l’amfitea-
tre del parc del Gran Sol del barri 
de Sant Joan de Llefià de Badalona. 

Rosario Flores actua 
aquest divendres al Gran Sol

premis Sant Jordi de l’Associació de 
Veïns Gran Sol i també l’actuació de 
l’entitat Flamenco Vivo. El president 
Carles Puigdemont assistirà a l’acte 
i l’empresari Enrique Tomás serà el 
pregoner de festes.

Instal·lació d’una pantalla per 
seguir el concert de Rosario 
Flores
Cal destacar que hi ha prevista la 
instal·lació d’una pantalla per tal que 
el públic pugui veure el concert de 
Rosario Flores en el cas que l’afora-
ment s’hagi completat.

Bandes locals
Dissabte, també a les 22 hores, serà 
el torn del rock dels badalonins Los 
Estropeaos i Tocho i del grup de 
thrash metal Ktulu.

La ciutat és una de les localitzacions del film

Can Mercader, a Casagemes, va 
llevar-se dilluns amb el soroll de 
les càmeres i els focus. Aquest 
és un dels escenaris badalonins 
triats per la pel·lícula “La Tribu” 
dirigida i escrita per Fernando 
Colomo. El film té també la par-
ticipació del grup de dansa Tribu 

Paco León i Carmen Machi 
roden ‘La tribu’ a Badalona

Urbana dirigit per la badalonina 
Maribel del Pino. Aquesta ma-
teixa setmana també s’han gravat 
escenes a la mateixa escola amb 
l’ajuda d’un grapat de figurants de 
la ciutat que hi han pogut parti-
cipat. La pel·lícula compta amb 
la participació dels actors Paco 

Paco León a la platja de Badalona / Foto: Instagram

El Museu de Badalona ha inau-
gurat aquest dimecres l’exposició 
“Elisa Reverter 1917-2009. Art, 
política i exili” amb motiu del cen-
tenari del naixement d’Elisa Rever-
ter i López (Badalona 1917-2009). 
L’exposició pretén fer conèixer les 
diverses facetes d’Elisa Reverter, 
una dona polièdrica que va viure 
amb intensitat els esdeveniments 
d’un complex segle XX. A la mos-
tra s’hi podrà veure un important 
fons de peces realitzades per 

aquesta artista, destacada sobretot 
en el camp de l’escultura, que in-
clouen diverses etapes de la seva 
trajectòria creativa. La inauguració 
ha anat acompanyada de la con-
ferència “Els camps de concentra-
ció francesos”, a càrrec de Josep 
Maria Solé i Sabaté, catedràtic 
d’història contemporània de la 
Universitat Autònoma de Barce-
lona. La mostra, que romandrà 
oberta al públic fins al diumenge 
23 de juliol

El Museu repassa 
la trajectòria d’Elisa 
Reverter

León i Carmen Machi. León, 
de fet, està deixant palès al seu 
compte de Instagram que es trova 
a Badalona, amb diferents vídeos 
en els quals indica la seva ubica-
ció i en els que es pot comprovar 
que es troba a la zona de Can 
Mercader.

L’Associació de Veïns del Centre 
ha inaugurat aquesta setmana una 
exposició sobre el llibre ‘Badalo-
na, finestral d’un temps, que con-
vida a passejar per la Badalona de 
fa uns anys. La mostra es nodreix 
de les il·lustracions que l’artista 
Toni Benages va fer per a l’obra, 
a més d’altres pintures amb regust 
badaloní, de racons i paisatges 
molt identificables. Inaugurada 
aquest dijous, romandrà fins al 7 
de juliol.

Badalona a 
través del 
temps a 
l’AV Centre

Foto: Família Lacort Reverter 

La seva actuació encapçala la pro-
gramació de la segona edició del 
Festival de Música Gran Sol, que 
se celebrarà el divendres, dia 16, i 
dissabte, dia 17. 

L’espai on se celebrarà el concert 
quedarà obert al públic a partir de les 
20 hores, moment en què tindrà lloc 
el pregó de les Festes de Sant Joan 
de Llefià i l’acte de lliurament dels 
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